

## TH-727MA

專利號 / Patent No. : 201530022066.6

## 油壓自動上膠後幫機

Hydraulic Automatic Cementing Heel Seat Lasting Machine

### 主要特點 FEATURES

- ◆ 本機適用於鞋楦高度180mm以下之一般中底、軟中底之後幫結幫用。
- ◆ 定位杆具有高度微調之結構，使鞋楦結幫高度容易調整，定位精準。
- ◆ 掃刀及束緊器規格齊全，可適用於任何鞋型；束緊器採用鏈條式包覆，束緊效果最佳。
- ◆ 輔助撐台採用齒輪、齒條及棘輪式設計，高度調整快速且確實。
- ◆ 楦頭撐台第二次壓著設計，並配合掃刀預熱裝置，使後跟平整不發角，增進結幫效果，提高鞋子品質。
- ◆ 具備自動上膠功能。

- ◆ This machine is suitable for lasting the shoes with general and soft midsoles and with the heels at the height less than 180mm.
  - ◆ Positioning rod is equipped the height micro-adjustment structure, which makes the height of shoe lasting adjustment easily and accurately to position.
  - ◆ We have full sizes of wipers and toe forming bands which were wrapped by chain to fit any shape of shoes for the best result.
  - ◆ Auxilliary supporter adopts gears, gear racks and ratchets, quick and accurate to adjust the height.
- The second time pressing of last supporter is designed to work with the wiper pre-heat device to keep heel smoothly and no angles, increasing the lasting result to upgrade the shoe quality. It makes the lasting are as smoothly, increases the lasting result, and upgrades the quality of shoes.
- ◆ With automatic gluing function.



型 號	Model	TH-727MA
馬 力	Power	2 HP
電 熱	Heating Power	0.8 KW
使用壓力	Hydraulic Pressure	40 kg/cm <sup>2</sup>
產 量	Productivity	3000 pairs/8hour
淨 重	N.W.	430 Kg
毛 重	G.W.	出貨時提供 Be provided before shipment
液壓油量	Oil Filling	50 liters
機械尺寸	Dimensions	970(L)×750(W)×1450(H) mm
包裝尺寸	Packing Size	1250(L)×780(W)×1700(H) mm

專利產品  
Patented Product

※ 本公司保有隨時變更設計之權利，不另通知。

※ The description and features mentioned on the catalogues are binding any change mayde made without notice.

